
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Θεσσαλονίκη, 24/4/2025 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου του Κόμματος, Βουλευτή Β3' 

Νότιου Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
ΘΕΜΑ: «Βαμβακοπαραγωγοί από τη Βοιωτία έμειναν χωρίς  
  πληρωμή, παρά την απόφαση του ΥπΑΑΤ να μην  
  υπάρχουν όρια πλαφόν στην περιοχή» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση βαμβακοπαραγωγών από τη Βοιωτία, μεγάλος 
αριθμός βαμβακοπαραγωγών της περιοχής τους έμεινε απλήρωτος, παρά τις 
υποσχέσεις που είχε δώσει το ΥπΑΑΤ ότι θα έπαιρναν όλοι οι 
βαμβακοπαραγωγοί την ειδική ενίσχυση, λόγω των ιδιαίτερων καιρικών 
συνθηκών - της ξηρασίας και των προβλημάτων της άρδευσης - που 
αντιμετώπισε η χώρα για την καλλιεργητική περίοδο του 2024, μετά από τη 
σχετική απόφαση του ΥπΑΑΤ, η οποία προβλέπει την κατά παρέκκλιση 
αφαίρεση πλαφόν για τις περιοχές της Θεσσαλίας, Βοιωτίας, Φθιώτιδας, αλλά 
και τις μειώσεις πλαφόν για άλλες περιοχές της χώρας. Μας τόνισαν οι 
προαναφερόμενοι ότι, καθώς η αντιμετώπιση αυτών των κρίσιμων ζητημάτων 
θεωρείται αναγκαία για τη στήριξη των παραγωγών και την ενίσχυση του 
πρωτογενή τομέα, έχουν δημιουργηθεί εύλογα ερωτήματα και έντονη 
ανησυχία σχετικά με την απονομή της ειδικής ενίσχυσης, με αφορμή τον 
μεγάλο αριθμό των βαμβακοπαραγωγών που έμεινε απλήρωτος. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Ποιοι είναι οι λόγοι για τους οποίους δεν έχουν λάβει την πληρωμή τους 
όλοι οι βαμβακοπαραγωγοί από τη Βοιωτία, παρά την απόφαση για την 
απαλλαγή από τα όρια πλαφόν και ποια μέτρα θα ληφθούν για την άμεση 
εξόφλησή τους; 
 
2. Υπάρχει κάποιος επιπλέον λόγος ή διαδικασία που καθυστέρησε την 
πληρωμή των παραγωγών, οι οποίοι είχαν λάβει την υπόσχεση ότι θα 
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καλυφθούν πλήρως λόγω των ιδιαίτερων καιρικών συνθηκών (ξηρασία και 
προβλήματα άρδευσης) που αντιμετώπισαν; 
 
3. Ποιες ενέργειες προτίθεται να αναλάβει το ΥπΑΑΤ για να εξασφαλίσει ότι 
τέτοιου είδους προβλήματα σχετικά με την απονομή ενισχύσεων δε θα 
επαναληφθούν και για τις υπόλοιπες περιοχές που πλήττονται από 
αντίστοιχες συνθήκες; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 




